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من نحــــــن
 WHO ARE WE

شركة المنظومه العربية التجارية - هي شركة متخصصة 
في تأجيــــــر المعـــــــدات ونقــــــــــــل المـــــــــواد البتروليـــــــــــــــــة 
المملكة  في  المدن  بين  الخام   والزيت  والبتروكيماويات 

العربية السعودية .

 Arabian System Trading Company - It is a company
 specialized in renting equipment and transporting
 petroleum, petrochemicals and crude oil between cities
in the Kingdom of Saudi Arabia
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مهمتنا
MISSION

للتوازن  المتطورة  التكنولوجيا  باستخدام  العربية  نسعى في   المنظومه 
مجال  في  واسعة  خبرة  يتطلب  والذي  والجودة  التسليم  سرعة  بين 
منذ  الشركة  عملت  لذا  والخدمات  واللوجستية،  البترولية  الخدمات 
تأسيسها على الحفاظ على تقديم أعلى مستويات الخدمات اللوجستية 

والنقليات

We seek in the Arab system using advanced technology to balance 
between speed of delivery and quality, which requires extensive 
experience in the �eld of petroleum and logistics services, and services. 
Therefore, the company has worked since its establishment to maintain 
the provision of the highest levels of logistics and transportation 
services.



رؤيتنـــــــــــا
 OUR VISION

أن نكون الخيار الأول لدى العملاء في تقديم خدمات توريد ونقل المواد 
البترولية والمحروقات للمواقع والمشاريع المختلفة. 

شعارنا  جودة الخدمة وسرعة الإنجاز 

Rapid Supply Station transportation is a specialized company  in 
supply and transport the petroleum materials and di�erent types 
of fuel between the di�erent regions in KSA. 
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إكتسبت شركة المنظومة العربية التجارية خبرتها الواسعة من خلال 
قيامها بتزويد العديد من المشاريع العملاقة بإحتياجاتها من المواد 
البترولية، فإكتسبت الشركة سمعة طيبة من خلال تعاملها المتميز 
مناطق  مختلف  فى  الشركات  كبرى  من  العديد  مع  والموثوق 

المملكة العربية السعودية. 

The Arabian System Trading Company gained its extensive 
experience by supplying many mega projects with its needs of 
petroleum materials, so the company gained a good reputation 
through its distinguished and reliable dealings with many major 
companies in various regions of the Kingdom of Saudi Arabia. 



أسطول ضخم 
 HUGE FLEET

الوقود  ناقلات  من  ضخم  و  حديث  أسطول  الشركة  تمتلك  حيث 
الوصول  على  قادرة  بنا  الخاصة  الوقود  فناقلات  الأحجام،  بمختلف 
والمنطقة  الشرقية  المنطقة  فى  شركتكم  ومشاريع  مواقع  إلى 
الغربية والمنطقة الجنوبية والمنطقة الشمالية ولا سيما العاصمة 

الرياض والمناطق المحيطة

As the company has a huge modern �eet of fuel trailers with 
di�erent tank's capacity, our durable fuel trailers are able to reach 
your projects and sites wherever it is located in eastern region, 
western region, southern region, and northern region, In particular 
the capital Riyadh and surrounding areas. 



فريــــق عمل 
 TEAM WORK

تتميز  شركة المنظومة العربية التجارية  بوجود فريق عمل متكامل 
لإدارة  ورفعها  العملاء  طلبات  لتلقي  الساعة  مدار  على  يعمل 
الوقت  للعميل فى  المطلوب  الوقود  بتأمين  التي تقوم  العمليات 

المناسب بدون تأخير أو إنقطاع. 

We have a strong integrated teamwork works around the clock to 
receive the client's requests and process it to operation department 
to provide the required diesel fuel for the client on time and 
without any shortage. 



إدارة الجودة 
 QUALITY DEPARTMENT

تتميز الشركة بوجود إدارة كاملة مسؤولة عن فحص جودة الوقود 
بشكل دوري والتأكد من سلامة خزانات الوقود الموجودة بالناقلات 

والتأكد من مراعاة إشتراطات البيئة. 

We have a complete quality department which is responsible for 
inspecting the fuel quality periodically on regular basis, and ensure 
the safety factors of the tanks over the trailers, in addition to 
Compliance with environmental requirements. 
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تنـــــــــــــوع
  MISCELLANEOUS

الوقود  بتوريد  التجارية   العربية  المنظومة  شركة  تقوم  متنوعة  خدمات 
الخاصة  والمشاريع  المواقع  إلى  السعودية  أرامكو  شركة  من  مباشرة 
بالعميل، كما يمكن للمؤسسة أن تقوم بنقل حصة العميل من أرامكو إلى 

مشاريعه (إذا كان للعميل حصة وقود خاصة بشركة أرامكو السعودية). 

Various services The Arab System Trading Company supplies fuel directly 
from   Saudi Aramco and supply it to the client's projects and sites. The 
establishment can also transport the client quota of diesel from Saudi 
Aramco to his projects and sites (in case the client has a private diesel 
quota with Saudi Aramco Company). 



 مرونة في التعامل 
 WORK FLEXIBILITY
التعامل  التجارية  بوجود مرونة فى  العربية  المنظومة  تتميز شركة 
المناطق  فى  الوقود  من  إحتياجاتهم  تلبية  حيث  من  العملاء  مع 
النائية والبعيدة وبمختلف الكميات المطلوبة من الوقود بالإضافة 

إلى المرونة في عمليات السداد النقدي والآجل. 

The Arabian System Trading Company is characterized by �exibility 
in dealing with customers in terms of meeting their fuel needs in 
remote and remote areas with the various required quantities of 
fuel, in addition to �exibility in cash and deferred payment 
operations. 



نسعى لتقديم الأفضل
لتحقيق رضا عملائنا عن الخدمات المقدمة لهم

في شركة المنظومه العربية التجارية - نؤمن بأن التطور 
المستدام للخدمات يبدأ ويرتكز على منطلق تحقيق رضا 

عملائنا الكرام

In the Arab System Trading Company - we believe that the 
sustainable development of services begins and is based on 
the premise of achieving the satisfaction of our valued 
customers



شركاء النجاح 
SUCCESS PARTNERS



شركة المنظومة العربية للتجارة

الريادة لنا 

THE ARABIAN SYSTEM TRADING COMPANY

+966 050 099 9734 
+966 050 900 0834

المركز الرئيسي : الريـــــــاض نجــــــــم الديـــــــــن الأيــــوبــــــــي
فــــــــــــرع جــــــــــــدة : اســــــواق العقارية -اســــواق جمجـــوم

arabsystemcontco@gmail.com


